
Protokół  

XVI sesja Rady Gminy Rokietnica 
w dniu 31 marca 2025 r. 

 
 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków Rady Gminy Rokietnica: 

1. Aleksandra Bartnik 
2. Maria Chojnacka 
3. Michał Cieciora 
4. Ryszard Ćwirlej 
5. Paweł Dankowski 
6. Izabela Dziamska 
7. Wiktoria Gawron 
8. Magdalena Grygorowicz 
9. Piotr Hałas 
10. Agnieszka Kram 
11. Ryszard Lubka 
12. Ewa Maternik 
13. Adam Michta 
14. Piotr Mruk 
15. Anna Niesiobęcka 
16. Mariusz Puk 
17. Dominik Rzepczyński 
18. Ryszard Sklepik 
19. Tomasz Skupio 
20. Piotr Trybuś 
21. Jan Ziembiewicz 

oraz Sołtysi Sołectw Gminy Rokietnica – zał. 1 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie protokołu z XV sesji RG Rokietnica 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
miejscowości: Rokietnica rejon ul. Szamotulskiej, ul. Szkolnej, ul. Leśnej i ul. 
Grzybowej i w miejscowości Mrowino do ul. Radziwoja – etap 3. 



) w sprawie: przyjęcia Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz 
Zapobiegania Bezdomności Zwierząt w Gminie Rokietnica w 2025 roku 

c) w sprawie: ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości gminnej 
położonej w miejscowości Krzyszkowo 

d) w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Rokietnica, Gmina 
Rokietnica 

e) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2025 rok. 
f) w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na 

lata 2025 - 2041 
g) w sprawie: rozpatrzenia wniosku złożonego przez mieszkańca 
h) w sprawie: rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Rokietnica 
i) w sprawie: rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Rokietnica 
j) w sprawie: rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Rokietnica 
k) w sprawie: rozpatrzenia petycji grupy mieszkańców ul. Modrzewiowej w m. 

Rokietnica. 
l) w sprawie: przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Rokietnica 
6. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
8. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy Rokietnica. 

1. Otwarcie obrad sesji. 

Obrady rozpoczęto 31 marca 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:25 
tego samego dnia. 

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Rokietnica, 
Izabela Dziamska 
 
2. Stwierdzenie quorum. 

Wójt, Bartosz Derech zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 
ppkt a, w pkt. 5 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie: zdjęcia z porządku obrad w pkt.5 ppkt. a.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Ryszard 
Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Anna Niesiobęcka, Dominik Rzepczyński, Ryszard 



Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan Ziembiewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Hałas 
NIEOBECNI (3) 
Agnieszka Kram, Piotr Mruk, Mariusz Puk 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji złożył wniosek  
o rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie w pkt. 5 ppkt.: g, h, i, j, k, l. 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie: rozszerzenia porządku obrad poprzez dodanie w pkt. 5 ppkt. g, 
h, i, j, k, l.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ryszard Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Anna Niesiobęcka, Dominik Rzepczyński, 
Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan Ziembiewicz 
NIEOBECNI (3) 
Agnieszka Kram, Piotr Mruk, Mariusz Puk 

 
3. Przyjęcie protokołu z XV sesji RG Rokietnica 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z XV sesji RG Rokietnica.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ryszard Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Anna Niesiobęcka, Dominik Rzepczyński, 
Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan Ziembiewicz 
NIEOBECNI (3) 
Agnieszka Kram, Piotr Mruk, Mariusz Puk 

 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
W dyskusji wzięli udział: 



- Ryszard Sklepik 
- Paweł Dankowski 

 
Radny Ryszard Sklepik złożył, na ręce Przewodniczącej Rady, dwa pisma, 
kierowane do Wójta: petycja ws. zlikwidowania znaku drogowego  
w Rokietnicy (zał. 2)oraz zapytanie ws. zmiany statusu parkingu  
w Rokietnicy (zał. 3) 

Radny Paweł Dankowski złożył, na ręce Przewodniczącej Rady, trzy 
Interpelacje, ws. budowy wybiegu dla psów – zał. 4, ws. zwolnienia z opłat 
za korzystanie z boisk sportowych – zał. 5 oraz poprawienia wykonania 
inwestycji zagospodarowania terenów zielonych wokół boisk – zał. 6 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
 
a) w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
miejscowości: Rokietnica rejon ul. Szamotulskiej, ul. Szkolnej, ul. Leśnej i ul. 
Grzybowej i w miejscowości Mrowino do ul. Radziwoja – etap 3. 
 
Punkt zdjęty z porządku obrad 
 
b) w sprawie: przyjęcia Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi 
oraz Zapobiegania Bezdomności Zwierząt w Gminie Rokietnica w 2025 
roku 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz 
Zapobiegania Bezdomności Zwierząt w Gminie Rokietnica w 2025 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ryszard Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Piotr Mruk, Anna Niesiobęcka, Mariusz 
Puk, Dominik Rzepczyński, Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan 
Ziembiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XVI/162/2025 – zał. 7 



 
c) w sprawie: ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości gminnej 
położonej w miejscowości Krzyszkowo 
 
Głosowano w sprawie: 
ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości gminnej położonej w 
miejscowości Krzyszkowo.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ryszard Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Piotr Mruk, Anna Niesiobęcka, Mariusz 
Puk, Dominik Rzepczyński, Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan 
Ziembiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 

 
Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XVI/163/2025 – zał. 8 

 
 
d) w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Rokietnica, Gmina 
Rokietnica 
 
Głosowano w sprawie: 
nadania nazwy ulicy w miejscowości Rokietnica, Gmina Rokietnica.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ryszard Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Piotr Mruk, Anna Niesiobęcka, Mariusz 
Puk, Dominik Rzepczyński, Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan 
Ziembiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XVI/164/2025 – zał. 9 
 
e) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2025 rok. 
W dyskusji wzięli udział: 



- Anna Niesiobęcka 
- Bartosz Derech 

Przebieg dyskusji:  

Wójt Bartosz Derech zgłosił autopoprawkę do projektu. 

Radna Niesiobęcka zapytała o kwestię przenoszenia środków z inwestycji 
budowa ronda tzw. biszkopta na budowę chodnika w Pawłowicach. Radna 
poprosiła o wyjaśnienie dlaczego inwestycja w Pawłowicach wymaga 
dofinansowania. A. Niesiobęcka dodała, że ma także pytanie dotyczące 
następnego projektu, tj. WPF, a w szczególności prosi o wyjaśnienie dlaczego 
budowa chodnika w Pawłowicach została umieszczona w wykazie WPF, 
skoro jego budowa już jest na ukończeniu. Ostatnie z pytań Radnej  
A. Niesiobęckiej dotyczyło terminu zakończeni inwestycji w Pawłowicach. 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2025 rok..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ryszard Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Piotr Mruk, Anna Niesiobęcka, Mariusz 
Puk, Dominik Rzepczyński, Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan 
Ziembiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XVI/165/2025 – zał. 10 
 
f) w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica 
na lata 2025 - 2041 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Bartosz Derech 

Wójt Bartosz Derech zgłosił autopoprawkę do projektu. 

 
Głosowano w sprawie: 
zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na lata 2025 - 
2041.  



Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ryszard Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Piotr Mruk, Anna Niesiobęcka, Mariusz 
Puk, Dominik Rzepczyński, Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan 
Ziembiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XVI/166/2025 – zał. 11 
 
g) w sprawie: rozpatrzenia wniosku złożonego przez mieszkańca 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Anna Niesiobęcka 

Przebieg dyskusji: 

Radna Anna Niesiobęcka zabierając głos stwierdziła, że Sołtysi nie 
posiadają wystarczającej wiedzy na temat wydawania środków sołeckich. 
Między innymi nie rozróżniają pojęć: fundusz sołecki i mały fundusz.  
W związku z powyższym Radna złożyła wniosek o dodatkowe szkolenie dla 
Sołtysów. 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia wniosku złożonego przez mieszkańca.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ryszard Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Piotr Mruk, Anna Niesiobęcka, Mariusz 
Puk, Dominik Rzepczyński, Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan 
Ziembiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XVI/167/2025 – zał. 12 
 
 
h) w sprawie: rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Rokietnica 



 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Rokietnica.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ryszard Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Piotr Mruk, Anna Niesiobęcka, Mariusz 
Puk, Dominik Rzepczyński, Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan 
Ziembiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XVI/168/2025 – zał. 13 
 
i) w sprawie: rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Rokietnica 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Rokietnica.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ryszard Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Piotr Mruk, Anna Niesiobęcka, Mariusz 
Puk, Dominik Rzepczyński, Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan 
Ziembiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XVI/169/2025 – zał. 14 

 
j) w sprawie: rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Rokietnica 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Rokietnica.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 



ZA (20) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ryszard Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Piotr Mruk, Anna Niesiobęcka, Mariusz 
Puk, Dominik Rzepczyński, Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan 
Ziembiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XVI/170/2025 – zał. 15 
 
k) w sprawie: rozpatrzenia petycji grupy mieszkańców ul. Modrzewiowej w 
m. Rokietnica. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Ryszard Lubka 
- Michał Cieciora (Ad Vocem) 
- Dominik Rzepczyński (Ad Vocem) 
- Anna Niesiobęcka (Ad Vocem) 
- Ryszard Lubka (Ad Vocem) 
 
Przebieg dyskusji: 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Ryszard Lubka wyjaśnił, dlaczego na 
wspólnej Komisji wstrzymał się od głosu i powiedział, że petycja ta nie 
powinna trafić do Komisji Skarg, ale bezpośrednio do Wójta. Radny dodał, że 
skutkiem rozpatrywania tego typu pism przez Radę Gminy, będzie fala 
podobnych petycji, które, tak naprawdę, niczego praktycznego nie niosą dla 
mieszkańców. Radny R. Lubka w uzupełnieniu powiedział, że oczywiście 
chciałby aby wszystkie drogi w Gminie były trwale utwardzone, jednak, jak 
wszyscy wiedzą, jest to niemożliwe. Zdaniem Radnego ul. Modrzewiowa jest 
przejezdna, w przeciwieństwie do jeszcze, niestety, wielu innych dróg  
w Gminie Rokietnica. Na koniec R. Lubka zwrócił się do prawnika z prośbą  
o informację czy pisma interwencyjne od mieszkańców, kierowane do Rady 
Gminy powinny być przez nią rozpatrywane.  
Przewodniczący Michał Cieciora raz jeszcze wyjaśnił stanowisko Komisji, 
podkreślając słuszność rozstrzygnięcia. 
Radna A. Niesiobęcka dodał, że na posiedzeniu Komisji Skarg byli obecni 
mieszkańcy ul. Modrzewiowej, którzy są w pełni świadomi ograniczeń 
finansowych Gminy. 
Radny D. Rzepczyński podkreślił, że w uzasadnieniu do projektu uchwały, 
który zawiera uznanie petycji za zasadną, jest również precyzyjna informacja 



o tym, że realizacja rzeczonej inwestycji, jest w najbliższym czasie 
niemożliwa. 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji grupy mieszkańców ul. Modrzewiowej w m. 
Rokietnica..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ewa Maternik, Adam Michta, Piotr Mruk, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Dominik 
Rzepczyński, Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan Ziembiewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ryszard Lubka 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XVI/171/2025 – zał. 16 
 
 
l) w sprawie: przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 
Rokietnica 
 
Głosowano w sprawie: 
przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Rokietnica.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Wiktoria Gawron, Magdalena Grygorowicz, Piotr Hałas, 
Ryszard Lubka, Ewa Maternik, Adam Michta, Piotr Mruk, Anna Niesiobęcka, Mariusz 
Puk, Dominik Rzepczyński, Ryszard Sklepik, Tomasz Skupio, Piotr Trybuś, Jan 
Ziembiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XVI/172/2025 – zał. 17 
 
6. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie 



międzysesyjnym. 
 
7. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. – zał. 18 
 
8. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 
 
9. Wolne głosy i wnioski. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Ryszard Sklepik 
- Michał Cieciora 
- Ryszard Lubka 
- Adam Michta 
- Izabela Dziamska 
- Dominik Rzepczyński  
- Anna Niesiobęcka 
- Paweł Dankowski  
- Magdalena Grygorowicz 
- Tomasz Skupio  
- Danuta Potrawiak 
 
10. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy Rokietnica. 
 

 
Szczegółowy przebieg XV sesji Rady Gminy Rokietnica i wypowiedzi 

uczestników dostępne są  w wersji audiowizualnej z napisami na stronie: 
https://rokietnica.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady 

 

 
 
 

Przewodniczący 
Rada Gminy Rokietnica 

 

 
Przygotował(a): Bernadeta Kiełb 

 

https://rokietnica.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady

